
Torsdag den 13. april 2023 

Referat bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen


Hallen: 
Ansvarlige: Maja og Lisbeth


14 har pt. anmodet om adgang til hallen


Ladestandere: 
Ansvarlig: Lisbeth og Ellen


Der har været afholdt evalueringsmøde med brugere den 22. marts. Generelt fin tilfredshed, dog 
var der indimellem problemer med forbindelsen til standerne. 

Vi har valgt ny leverandør/operatør, da HomeCharge og Monta havde valgt at stoppe samarbejdet 
pga. uoverensstemmelser. Da der var fin tilfredshed med app’en (Monta) valgte vi at finde en 
operatør, der samarbejder med Monta og derfor bliver den nye operatør pr. 1. maj Zapp, som 
også har et godt kendskab til Easee ladestandere.


Legepladsen 
Ansvarlig: Mette og Lisbeth


Der er foretaget legepladsinspektion og vi venter pt. på at få en rapport.


Økonomi 
Ansvarlig: Mette og Lisbeth


Gennemgang af budgettet, vi har valgt at nedsætte medlemmernes bidrag som aftalt på sidste 
generalforsamling. Der er afsat lidt ekstra midler til de grønne områder, da vi gerne vil gøre noget 
ved området ved Kobberbrønden.


Grønne områder 
Ansvarlig: Gitte, Mette og Ellen


Vi afventer pt. et oplæg fra HedeDk vedr. beplantning i og ved Kobberbrønden. 
Maja rykker værkstederne for svar på et tilbud af reparation af bænkene ved Kobberbrønden.

Vi afventer tilbud på oprensning af brøndene på torvet.


Havehusene: 
Ansvarlig: Maja og Gitte


Vi fremsætter forslag om at hæve lejen for havehusene til 700 kr om måneden. Dette henset til at 
lejen de sidste mange år ikke har fulgt med de generelle prisstigninger.


Hjemmesiden og Facebook 
Ansvarlig: Lisbeth


Intet nyt


Fælles arrangementer: 
Ansvarlig: Ellen og Gitte


Skt. Bålet er bestilt og vi opfordrer folk til at melde sig til at være med til at arrangere. 
Fælleshusforeningen vil gerne give 3000 kr til arrangementet og forhører sig ved Frb. Kommune 
om lån af bålpladser på legepladsen.

Der er skrevet ud på Facebook vedr. forslag til fællesarrangementer. Flere har nævnt 
Fællesspisning, vi vil prøve at lave en første fællesspisning i september. 

Skraldeindsamling den 22. april kl. 11, Lisbeth annoncerer på Facebook.




Evt. 

Vurdering af træets (ved nr. 60) skade efter særlig udregningsmetode, Gitte kontakter igen 
HedeDk.

Vi er ved at undersøge om vi er dækket godt nok i forhold til forsikring. Vi er via administrator i 
kontakt med et forsikringsselskab og afventer pt. et tilbud.



